



Referat fra møte i aktivutvalget mandag 30. januar 2017.

Krokstadelva 31. januar 2017

Tilstede: Inger Isnes Tyse, Ole Johnny Petersen, Ingvild Hoen, Sølvi Fossøy, Marianne Letmolie, Anne Marthe Peveri, Malin Sørensen og Heidi Myklemyr.

Forfall: Øystein Andersen og Ane Dyrkorn

Sak 1/17: Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte i aktivutvalget.

Ingen synspunkter

Sak 2/17: Referat fra årsmøte.

Inger informerer om noen av sakene fra årsmøte:

- På årsmøtet hadde de gått gjennom en ny lov fra NIF som alle lag og foreninger må forholde seg til. Aktuelle punkter vil komme senere ved behov.
- Det ble fremmet forslag på årsmøte om at alle verv i styret skulle vare i 2 år for å få kontinuitet og overlapping. Forslaget ble nedstemt, da man mener at det kan gjøre det vanskeligere å skaffe noen til å ta verv hvis de må sitte i 2 år.
- Minneord for 4 medlemmer som har falt fra i 2016.

Sak 3/17: Administrative rutiner i aktivutvalget.

Ny "lov" for Eiker o-lag blir lagt ut på hjemmesida.

Inger leste litt fra "Instruks for utvalgenes arbeid", som også blir lagt ut på hjemmesida.

Sak 4/17: Organisering og fordeling av oppgaver i aktivutvalget 2017.

Leder: Inger Isnes Tyse

Treningsansvarlig: Malin Sørensen. Reserve: Ane og Anne Marthe

Hjemmeside/facebook: aktivutvalget og Malin Sørensen

Sekretær: Heidi Myklemyr

Ungdomskontakt: Ane Dyrkorn

Aktivrepresentanter: Ole Johnny Petersen, Sølvi Fossøy og Anne Marthe Peveri (også kontaktperson veteran)

Statistikkansvarlig: Siri Jähren

Kontaktperson Eiker-hornet: Marianne Letmolie

Medlemmer i aktivutvalget: Ingvild Hoen (PWT-ansvarlig) og Øystein Andersen

Statistikk treningsløp: Eli Tufte Hanssen (sitter ikke i aktivutvalget lenger)

Sak 5/17: Politiattester

Alle i aktivutvalget må levere/forevise politiattest som ikke er eldre enn 3 år.

Sak 6/17: Utarbeide tiltaksplan for aktivutvalget.

Inger hadde endra litt på den vi hadde i 2016. Vi må ha tiltaksplan for å kunne søke penger fra NOF. Tiltaksplanen er laget med utgangspunkt i klubbens strategiplan.

Vi tok opp at alle må bli flinkere til å bruke facebook mer til å reklamere for løp, minne om påmeldingsfrister og tilby samkjøring. Da får vi også en oversikt over om noen andre skal på et løp vi vurderer å dra på.

Sak 7/17: Klubbkalender 2017.

Vi gikk gjennom fjorårets og gjorde noen små endringer, samt føyde til noe. Vi var litt uenige om vi skal endre lengden for noen av klassene i EM individuelt. Vi tar det opp igjen på neste møte. Ny klubbkalender kommer når alt er på plass.

Sak 8/17: Møteplan 2017.

De neste møtene vil være på følgende datoer. Navnet i parentes viser hvem som tar med noe å bite i: 6. mars(Ingvild), 24. april(Ane), 29. mai(Anne Marthe), 21. august(Marianne), 25. september(Ole Johnny), 30. oktober(Sølvi), 27. november(Inger).

Sak 9/17: Treningsplan for aktivutvalget.

Under utarbeidelse. Det vil bli gjort endringer gjennom sesongen også.

Sak 10/17: Tio-mila.

Eiker ol skal delta med 1 herrelag, 3 damelag og 1 jentelag. Ole Johnny og Anne Marthe har kontakt med de løperne som har vist interesse. Må snart ha bindende påmelding. Ole Johnny holder kontakten med PWT ang reiseopplegget. Er det mulig å reise på fredag ettermiddag for de som ikke kan ta fri fra jobb og skole?

Sak 11/17: Eventuelt.

Neste møte: mandag 6. mars 2017 klokka 18-20. Bevertning v/Ingvild.

Heidi Myklemyr

Referent.